



To: Organizers of Rallye Baie-des-Chaleurs

Due to a personal absence June 26-30, I will temporarily relinquish my role as the President of CARS as it relates to the Rallye Baie-des-Chaleurs, for the duration of the event and until the results are final and any appeals related to the event are settled.

Martin Burnley CARS Director will act as interim President during this time and will perform all duties of the President as they relate to the rally.

Bill Westhead  
President  
Canadian Association of Rallysport

Aux: Organisateurs du Rallye Baie-des-Chaleurs

En raison d'une absence personnelle du 26 au 30 juin, je renonce temporairement à mon rôle de président de CARS dans le cadre de Rallye Baie-des-Chaleurs, pour la durée de l'événement, jusqu'à ce que les résultats soient finaux et toutes les demandes réglées.

Martin Burnley, directeur de CARS, agira comme président par intérim pendant cette période et remplira toutes les fonctions de président en rapport avec votre rallye.

Bill Westhead  
Président  
Canadian Association of Rallysport